## **Terms and Conditions:**

## (English)

- The Activity will start from August 18<sup>th</sup> until September 28<sup>th</sup>, 2025, with gifts
  accessible to participants in the Kingdom of Saudi Arabia, United Arab Emirates,
  Bahrain, Qatar, Kuwait, Oman, Jordan, Yemen, Iraq, Lebanon, and beyond in
  the territories where Foster Clark's is active.
- 2. To participate, Participants must:
  - a. Create desserts using Foster Clark's products.
  - b. Post the video or photo on their Instagram and/or Facebook account
     (Facebook posts and Instagram account must be public) with the recipe written in the caption.
  - c. Tag Foster Clark's Arabia page on Instagram (@fosterclarksarabia) and Facebook (Foster Clark's Arabia) and use the hashtags
     #OneStopBakingShop.
- Participants should feature all Foster Clark's products used in their videos while baking the dessert and should not feature or mention any other brand. Failure to do so will result in disqualification.
- 4. Participants must be 18 years or older.
- 5. Participants must be a legal resident of one of the territories aforementioned.
- 6. Winners will be announced on Foster Clark's social media pages (Instagram and Facebook) within four weeks from the end of the competition.
- 7. The gifts will have different tiers:
  - a. Tier 1:
    - i. 3-in-1 donut, muffin, waffle maker. (If the advertised prize is unavailable, the Promoter reserves the right to substitute it with another prize of equal value).

ii. Have their recipe featured on our website.

Criteria for winning: innovation, presentation, and technical skills.

Number of winners: 3

b. Tier 2:

i. Cake decorating kit. (If the advertised prize is unavailable, the Promoter reserves the right to substitute it with another prize of equal value).

ii. Have their recipe featured on our website.

Criteria for winning: creativity and presentation.

Number of winners: 2

c. Tier 3: Digital Wallpaper.

Criteria for winning: participate in competition.

All Participants.

- 8. The gifts are not subject to refund, division, transfer, or exchange for any other item or cash.
- 9. The gifts are provided "as they are" and "as available" without warranty of any kind either expressed or implied, including but not limited to implied warranties of merchantability or fitness for a specific purpose or non-infringement.
- 10. The Organisers' decisions in relation to any aspect of the Activity are final and binding on every person who enters and/or partakes in the Activity.
- 11. By participating, you agree to the privacy policy of Foster Clark's; to view Foster Clark's privacy policy, please visit https://fosterclark.com/contact-us/privacy\_policy/
- 12. Foster Clark's reserves the right to cancel or make changes to the Terms and Conditions from time to time at its sole discretion and without notice, and it is the Participants' responsibility to review the Terms for any changes.
- 13. Continued participation following any amendments to the Terms and Conditions will be deemed acceptance of such changes.

- 14. Participants understand that any submissions do not create an affiliation between the Participants and the Organisers.
- 15. The Organisers and their related companies and entities are respectively the exclusive owners of all copy, text, software, graphics, logos, pictures, designs and all copyright, trademarks and other intellectual property or proprietary rights and all associated rights relating to the Activity.
- 16. All entries and any copyright subsisting in the entries become and remain the property of the Organiser who may publish any of the entries received.
- 17. The Terms and Conditions, together with any other notices published by the Organisers regarding the Activity, shall constitute the entire Terms and Conditions governing the relationship between Participants and the Organisers concerning the participation in the Activity.
- 18. By participating, you acknowledge that you reviewed and accepted the above Terms and Conditions.
- 19. The promotion is in no way sponsored, endorsed, administered by, or associated with Facebook, and Instagram.

## **Terms and Conditions:**

(Arabic)

- 1. تستمر المسابقة من 18 أغسطس حتى 28 سبتمبر 2025 وتكون الهدايا متاحة للمشاركين في المملكة العربية السعودية، الإمارات، البحرين، قطر، الكويت، عمان، الأردن، اليمن، العراق، لبنان وجميع الدول التي تتواجد فيها فوستر كلاركس.
  - 2. للمشاركة، يتوجّب على المشاركين:
  - أ. تحضير حلويات باستخدام أي خليط من فوستر كلاركس.
- ب. نشر الفيديو أو الصورة على صفحتهم الخاصة على تطبيق إنستغرام أو تطبيق فايسبوك أو كلاهما (يشترط ضبط إعدادات خصوصية الإنستغرام والفايسبوك لتكون المنشورات عامة) مع كتابة تفاصيل الوصفة أسفل المنشور.
- ت. وضع إشارة تاغ على إنستغرام (@fosterclarksarabia) وعلى فايسبوك (- Foster Clark's ) وضع إشارة تاغ على إنستغرام (Arabia) واستخدام الهاشتاغ الخاص بالمسابقة Arabia)
- 3. يجب على المشاركين عرض جميع منتجات فوستر كلاركس المستخدمة في مقاطع الفيديو الخاصة بهم وهم يحضرون الوصفة، ويجب ألا تُعرض أو تُذكر أي علامة تجارية أخرى. سيؤدي عدم القيام بذلك إلى عدم الأهلية.
  - 4. يجب أن يكون عمر المشاركين 18 عاماً أو أكثر.
  - يجب أن يكون المشاركون مقيمين قانونيين في إحدى المناطق المذكورة أعلاه.
- 6. سيتم الإعلان عن الفائزين على صفحات التواصل الاجتماعي الخاصة بفوستر كلاكس على فايسبوك وإنستغرام
   خلال 4 أسابيع من تاريخ انتهاء المسابقة.
  - 7. ستقسم الهدايا إلى ثلاث رتب:
    - أ. الرتبة الأولى:
  - 1. جهاز 3 في 1 لصنع الدونات، المافن، والوافل. (في حال عدم توفر الجائزة المعلن عنها، يحق للمنظم استبدالها بجائزة أخرى ذات قيمة مساوية)

2. نشر وصفتهم على موقعنا الإلكتروني.

معايير الفوز: الابتكار والعرض والمهارات التقنية.

عدد الفائزين: 3

ب. الرتبة الثانبة:

1. طقم لتزبين الكيك. (في حال عدم توفر الجائزة المعلن عنها، يحق للمنظم استبدالها بجائزة أخرى ذات قيمة مساوية).

2. نشر وصفتهم على موقعنا الإلكتروني.

معايير الفوز: الابتكار والعرض.

عدد الفائزين: 2

ت. خلفية موبايل.

معايير الفوز: المشاركة في المسابقة.

جميع المشاركين.

- 8. لا تخضع الهدايا للاسترداد، أو التجزئة، أو التحويل، أو الاستبدال، أو الاستبدال النقدي.
- 9. يتم تقديم الهدايا "كما هي" و "حسب توفرها" بدون أي ضمان من أي نوع سواء كان صريحاً أم ضمنياً، بما في ذلك الضمانات الخاصة بالتسويق أو الملاءمة لغرض معين أو عدم الانتهاك على سبيل المثال لا الحصر.
- 10. فيما يتعلق بأي جانب من جوانب المسابقة، فإن قرارات المنظمين تعتبر نهائية وملزمة لكل شخص يشارك في المسابقة.
- 11. من خلال المشاركة، فإنك تو افق على سياسة خصوصية شركة فوستر كلاركس. للاطلاع على سياسة الخصوصية، يرجى زيارة https://fosterclark.com/contact-us/privacy\_policy/
- 12. يحتفظ المنظمون بحق إلغاء هذه المسابقة أو إجراء تغييرات على الشروط والأحكام من وقت لآخر وفقاً لتقدير هم الخاص ودون إشعار، وتقع على عاتق المشاركين مسؤولية مراجعة الشروط لأية تغييرات.
- 13. بعد إجراء أي تعديلات على الشروط والأحكام، يعتبر استمرار المشاركة في المسابقة بمثابة قبول لهذه التعديلات.
  - 14. يتفهم المشاركون أن المشاركة في المسابقة ليس من شأنها إنشاء أي ارتباط بين المشاركين والمنظمين.
- 15. يعتبر المنظمون والشركات والكيانات المرتبطة بها هم المالكين الحصريين لجميع النسخ والنصوص والبرمجيات والرسومات والشعارات والصور والتصميمات وجميع حقوق النشر والعلامات التجارية وغيرها من حقوق الملكية الفكرية أو الملكية، بالإضافة إلى جميع الحقوق المرتبطة بالعرض الترويجي.

- 16. جميع الإدخالات أو أي حقوق نشر موجودة فيها، تصبح وتبقى ملكاً للمنظمين اللذين قد ينشروا أياً منها.
- 17. تعتبر الشروط وأي إشعارات أخرى ينشرها المنظمون هي الشروط الكاملة التي تنظّم العلاقة بين المشاركين والمنظمين فيما يتعلق بالمسابقة.
- 18. تعتبر مشاركتك في هذه المسابقة إقرار منك بأنك قد اطلعت على البنود والشروط المذكورة أعلاه ووافقت عليها.
  - 19. العرض ليس بأي حال من الأحوال برعاية أو تأبيد أو إدارة أو ارتباط بفايسبوك أو إنستغرام.